

Ref. LT14/059/BO-HA

LT14/059/BO-HA:مرجع

Date: 10 November, 2014

التاريخ: 10 نوفمبر 2014

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President,
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Union Properties Board of Directors Meeting

الموضوع: إجتماع مجلس إدارة شركة الإتحاد العقارية
ش.م.ع

This is to inform you that the Board of Directors of Union Properties (P.J.S.C.) held their meeting on Sunday, November 9, 2014 at 2:30 PM at Company's Head Office in Green Community, Dubai Investment Park. Board resolved the following:

نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة الإتحاد العقارية (ش.م.ع.) عقد إجتماعه الأحد بتاريخ 9 نوفمبر 2014 في تمام الساعة 2:30 مساءً في مقر الشركة في منطقة المجمعات الخضراء، مجمع دبي للإستثمار. قرر المجلس ما يلي:

- Board approved the previous minutes of meeting.
- The Board discussed the Interim Consolidated Financial information (unaudited) for the 3rd quarter of the year 2014 but did not approve is as some amendments are needed.
- Please be noted that we will disclose the Interim Consolidated Financial information (unaudited) for the 3rd quarter of the year 2014 once the amendments are incorporated by the auditors.

- وافق المجلس على محضر الإجتماع السابق.

- ناقش المجلس المعلومات المالية المرحلية الموجزة الموحدة (غير المدققة) عن الربع الثالث لسنة 2014 ولم يتم اعتمادها وذلك لإجراء بعض التعديلات .

وسوف يتم الإفصاح عن المعلومات المالية المرحلية الموجزة الموحدة (غير المدققة) عن الربع الثالث لسنة 2014 فور إجراء التعديلات من قبل المدققين.

It was mistakenly stated in yesterday's disclosure that the Board approved the Interim Consolidated Financial information (unaudited) for the 3rd quarter of the year 2014.

وقد ورد بالخطأ في إفصاح أمس أن المجلس قد وافق على المعلومات المالية المرحلية الموجزة الموحدة (غير المدققة) عن الربع الثالث لسنة 2014 .

- The Board discussed the regular activities of the company.

- ناقش المجلس الأنشطة الاعتيادية للشركة.

Best regards,

م والتقدير،

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

